
Anteckningar från mittmöte 2018-11-28

1. I stort sett verkar kursen fungera som den skall, och det har inte framkommit några
starka klagomål på utförandet.

2. Studenterna gillar interaktivitet under föreläsningarna, och önskar sig mer sådan. Kurs-
ansvarig skall försöka ha detta i åtanke fortsättningsvis.

3. Seminarierna upplevs nyttiga, men det kan vara knepigt (både schemamässigt och med
tanke på kursens storlek/omfattning) att lägga in fler. Det går tyvärr inte heller att byta ut
delar av (eller hela) föreläsningar mot seminarier om vi skall hinna gå igenommaterialet
i kursen.

4. Vissa studenter upplever att frågor kan stjäla tid, och hade föredragit om de kunde hän-
skjutas till nästa pass (och på så vis ge möjlighet för förberedelse). Kursansvarig upplever
inte detta som ett stort problem, och föredrar att fortsätta som tidigare.

5. Räkneövningarna upplevs fungera bra, och ingen har ännu sagt sig uppleva några längre
väntetider innan de får hjälp.

6. Några upplever diskussionsaspekten av problembladen som särskilt givande. (Detta är
en av grundtankarna och förhoppningarna med problembladen, så det är trevligt att det
fungerar för åtminstone någon.)

7. Kurshemsidan upplevs som tydlig när man väl har lyckats hitta den. Direktlänk från
Pingpong önskas (kursansvarig har nu uppdaterat i Pingpong och lagt till en direktlänk).

/ Mårten


